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Protokół nr 47/2014 
wspólnego posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej z Komisją Strategii i Rozwoju 

Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach w dniu 25 lutego 2014 r.  
w godz. od 1530 do 1550 w sali nr 146 w Urzędzie Miejskim w Suwałkach. 

 
 
Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 
1/ Zbigniew De-Mezer, 
2/ Adam Kacprzyk, 
3/ Zdzisław Koncewicz - wiceprzewodniczący Komisji Finansowo-BudŜetowej, 

4/ Włodzimierz Marczewski,  
5/ Krzysztof Ołowniuk - wiceprzewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego, 
6/  Leszek Perkowski, 
7/  Zdzisław Przełomiec - przewodniczący Komisji Finansowo-BudŜetowej, 

8/  Stanisław Sieczkowski, 
9/  Andrzej Turowski, 
10/  Tadeusz Zamaro - przewodniczący Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego.  

Nieobecni na posiedzeniu członkowie Komisji:  
1. Mariola Szczypiń. 
2. Agnieszka Rzatkowska. 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 

1/ Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk, 

2/ Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk, 

3/ Teresa Kamińska – p.o. prezesa P N-T P-W w Suwałkach. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Zdzisław Przełomiec, który powitał zebranych  
i nadmienił, Ŝe porządek posiedzenia wraz z materiałami został członkom komisji przesłany.  

 
Radni nie wnieśli uwag i jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie przez Park 
Naukowo--Technologiczny Polska-Wschód w Suwałkach Spółka z o.o. nieruchomości  
o łącznej powierzchni 4007 m2. 

2. Wolne wnioski. 
 
 
Ad pkt. 1. 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie przez Park 
Naukowo--Technologiczny Polska-Wschód w Suwałkach Spółka z o.o. nieruchomości  
o łącznej powierzchni 4007 m2. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Czesław Renkiewicz zreferował przedłoŜony projekt uchwały. Poinformował, Ŝe działką 
przy Parku Naukowo-Technologicznym zainteresowany jest suwalski podmiot, który chce 
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wybudować tam swój obiekt. Nadmienił, Ŝe powyŜszy przedsiębiorca chce przenieść 
produkcje z hali procesów technologicznych Parku Naukowo-Technologicznego do nowego 
obiektu.  
 
 Członkowie Komisji nie mieli pytań i nie zgłosili wniosków, wobec czego przystąpili 
do głosowania. 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało – 10 radnych, 
przeciw    – 0, 
wstrzymało się od głosu  – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi przez właścicieli nieruchomości na terenie miasta Suwałk. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Ad pkt. 2 
Wolne wnioski. 
 
Czesław Renkiewicz poinformował o obowiązku przeprowadzania oceny oddziaływania  
na środowisko Strategii Rozwoju Miast Suwałk   
 
 Nie było innych głosów w dyskusji, w związku z tym po wyczerpaniu porządku, 
Przewodnicząca podziękowała zgromadzonym za udział i zamknęła posiedzenie.  

 
 
 

Przewodniczący  
Komisji Finansowo-BudŜetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
 

Zdzisław Przełomiec 
 
Protokołowała:  
Dorota Plaga  
 
Pracownik w Biurze Rady Miejskiej  
Urzędu Miejskiego w Suwałkach  

 


